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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Trócsányi Miklós igazságügyi miniszternek

„Mikor várható az Isztambuli Egyezmény ratifikációja? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Völner Pál, az Igazságügyi Minisztérium államtitkára 2016 . március 16-án elhangzott
interpellációmra adott válaszában elmondta, hogy "Az Európa Tanács Egyezménye a n őkkel
szembeni erőszak és a kapcsolati erőszak elleni küzdelemről és azok megelőzéséről" című
Isztambuli Egyezmény ratifikációját előkészítő munkacsoport 2015-ben elkészítette összegz ő
jelentését, ami benyújtásra került a kormányhoz . A kormány annak megtárgyalását 2015 .
április 9-én kezdte el, és további közigazgatási egyeztetések lefolytatását rendelte el . Ennek
során a három leginkább érintett szervezet, a Belügyminisztérium, az EMMI és a Legfőbb
Ügyészség fejthette ki álláspontját . Egyeztetésekre került sor az Európai Uni ó
adatvédelemmel foglalkozó munkatársaival is . Államtitkár Úr azt is elmondta márciusban ,
hogy "a csatlakozáshoz szükséges fenntartások szövegének fogalmazása folyamatban van", " a
ratifikáció tárgyában készülő előterjesztés tervezete hamarosan közigazgatási egyeztetésre
kerül, amelyet követően a kormány dönthet a tervezet elfogadásáról és annak Országgy űlés
elé terjesztésérő l . "

országgyűlési képviselő



Kérdéseim :

1. Jelenleg milyen fázisban van a ratfifikáció előkészítésének folyamata? Lefolytatták-e a
szükséges egyeztetésekét, és 'ha igen, várhatóan mikor fogja tárgyalni a kormány?

2. Ülésezik-e még a Nőkkel Szembeni Erőszakkal Foglalkozó Munkacsoport? Továbbra
sem hajlandó a kormány nyilvánosságra hozni a munkacsoport üléseine k
jegyzőkönyveit?

3. Az egyezmény szellemében mikor, milyen módon és gyakorisággal zajlott a civi l
szervezetekkel való együttműködés az egyezmény ratifikációjának előkészítése során?

4. Mikorra várható az Isztambuli Egyezmény ratifikációja? Várhatóan a tavasz i
parlamenti ülésszak napirendjére kerül?

Várom válaszát !

Budapest, 2017. február 1 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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